
 
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE                       
Tid: Måndag 2023-01-23 Plats: Savannen 

Närvarande:  Hans Bernhardsson Bengt Hallberg   Harriet Karlsson 

Elisabeth Schade Dahlström   Per-Olof Samson   Leif Åkerblad Gisela Andersson 

§ 1 Mötet öppnas  

 Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.    

§ 2 Fastställande av dagordning 

 Förslag till dagordning fastställdes. 

§ 3 Val av justerare 

 Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Bengt Hallberg. 

§ 4 Föregående protokoll 

 Föregående protokoll genomgicks och lades till handlingarna.    

§ 5 Kassörens rapporter 

 Kassören presenterade och gick noggrant igenom balans- och resultatrapport både för den 

 senaste  månaden men framför allt för hela räkenskapsåret. 

Noterades de ökade kostnaderna för el, inköp till kaffe, storstädning. Förslag på byte av  städfirma, 

att begära in nya offerter. 

Årets resultat blir ett underskott på 28 319: - Föreningen har tillgångar som täcker det underskottet 

och den höjda medlemsavgiften för 2023 kommer till en viss del att öka intäkterna. Svårt att 

budgetera elkostnaderna för kommande året. 

 Hans B. erbjöd sig att fortsättningsvis sköta kontakten med föreningens hyresvärd. 

§ 6 Medlemssekreterarens rapporter  

 Glädjande att föreningen fått många nya medlemmar och att vi nu är 845 medlemmar. 

Under året har 73 nya medlemmar tillkommit. Bästa sättet att locka nya medlemmar verkar vara att 

anordna fler cirklar. Förslag finns men oftast svårighet att hitta ansvarig cirkelledare. 

§ 7 Inkommande post/rapporter 

Alingsås teaterförenings program för våren 2023 visades och har funnits tillgängligt vid  senaste 

onsdagsmötet.  

Hans B. redogjorde för det yttrande som inkommit angående den nya distriktsindelningen av 

 Norra Älvsborgsdistriktet. Distriktsstyrelsen är tveksam till förändring av indelningen. Frågan 

kommer att tas upp på stämman i april. 

§ 8 Årsmötet 

Årsberättelsen delades ut och undertecknades. Inbjudan/annonsering är klar liksom ansvariga under 

mötet och blommor till avtackning. 

§ 9 Boule 

Gruppen som blivit uppsagd både i Gymnastiken Hus och i Nolhaga söker ny plats och har bett 

styrelsen att agera. Beslöts att aktivitetskommittén får försöka vara behjälplig så att aktiviteten kan 

fortsätta. 

§ 10 Övriga frågor 

Representant från vår styrelse till KPR har efterfrågats. Elisabeth Schade Dahlström åtog sig att delta 

i kommande möte. KPR har 4 möten under året. 

 Hans B. fortsätter att hålla i kontakten med SKÅÅL för våra pubkvällar. 

 Ansvarig för lördagskaffet saknas och aktivitetskommittén är tills vidare ansvarig för att 

 försöka hitta intresserade. 

 Reportagen från onsdagsmöten skrivs ut och anslås på anslagstavlan i lokalen. 

 Påpekades att information vid onsdagsmötena om nödutgångar ska inleda varje träff. 

 Förslag om ev filmvisning på något onsdagsmöte t.ex. en film som finns att låna från SPF 

 centralt, en Vårgårdafotograf nämndes som tänkt programpunkt. 

§ 11 Kommande styrelsemöte 

 Konstituerande möte den 15/2. 

§ 12 Mötet avslutas 

 Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat. 

Vid protokollet 

Gisela Andersson Sekreterare  Justeras: Hans Bernhardsson Bengt Hallberg 


